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Geachte heer Flier, 
 
Op 23 november  2018 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 
42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, betreffende meldplicht bij 
constatering illegaal vuurwerk. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt:  
 
Vraag 1 en 2: Is het college het met ons eens dat illegaal vuurwerk niet alleen gevaar-
lijk is voor politiemensen maar dat het ook voor de omgeving grote risico’s met zich 
meebrengt?  
Is het college het met ons dat de meldplicht een goede sanctie is? Bezitters van illegaal 
vuurwerk worden tijdens de (volgende) jaarwisseling gedwongen van straat gehaald en 
zijn dan geen potentieel risico meer.  
 
Antwoord 1 en 2: Het gebruik van illegaal vuurwerk brengt onverantwoorde risico’s met 
zich mee, niet alleen voor de hulpverleners (brandweer, politie, ambulancediensten en 
toezichthouders), maar ook voor de omgeving.  Reden voor de politie en justitie om 
tegen de handel in en het gebruik van dit vaak zware, illegale vuurwerk streng op te 
treden.  Een meldplicht voor raddraaiers die dit illegale vuurwerk gebruiken tegen onze 
hulpverleners is, zoals u voorstelt, hierbij een adequaat middel.  
 
Vraag 3: Past het college de meldplicht voor bezitters van illegaal vuurwerk al toe? En 
zo nee, is het college bereid dit te gaan doen?  
 
Antwoord 3: In de voorbereiding van de jaarwisseling wordt  met de politie besproken 
of er personen zijn die i.v.m. gepleegde misdrijven tijdens de voorgaande jaarwisseling 
in aanmerking komen voor een bestuurlijke maatregel zoals de meldplicht of huisarrest. 
Dit jaar is dit niet het geval. De jaarwisseling 2017-2018 is zonder problemen en aan-
houdingen verlopen. Wij zullen dit de komende jaarwisselingen blijven doen en hierbij 
de in antwoord 1 genoemde personen betrekken.   
 
   
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
H.F.B. van Steden               dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris                         burgemeester 


